

TIME CENTRAL WATCH + JEWELLERY SERVICE

240 RIVIERA DRIVE, UNIT 1, MARKHAM, ON, L3R 5M1

Include this form with your watch when sending it in for repair. One watch per form, please.

RETURN INFORMATION:

NAME _____ DATE _____

ADDRESS _____

CITY _____ PROV. _____ POSTAL CODE _____

CONTACT PHONE _____ OTHER _____

EMAIL _____

REPAIR INFORMATION:

Brand _____ Gents ___ Ladies ___ Model # _____ Serial #(if available) _____

Case Colour _____ Strap/Bracelet Colour _____ Is the watch running? YES NO

Please describe the problem in detail:

Please include with your repair payment for the \$25.00 non-refundable shipping and handling fee, and copy of your proof of purchase.

*******WE DO NOT ACCEPT VISA/MASTERCARD DEBIT CARDS *******

PAYMENT INFORMATION:

___ Visa ___ Mastercard ___ Amex

Card# _____ Expiry ____/____

Signature _____

To facilitate a quick turnaround time on your repair, if you would like to authorize Time Central to proceed with any repairs up to \$100.00 (to be charged to the above mentioned credit card) please initial here _____
If you do not authorize, you will be contacted by a customer service agent with an estimate (if not under warranty).

Because of possible loss, we recommend that you insure your watch, return receipt requested, when using the mail. You are responsible for adequately protecting the watch during shipment. Time Central is not responsible for lost or stolen merchandise.

Please allow up to 4 to 6 weeks from the date we receive your package for your watch to go through the repair process.

TIME CENTRAL

WATCH + JEWELLERY SERVICE

240 RIVIERA DRIVE, UNIT 1, MARKHAM, ON, L3R 5M1

Veillez inclure ce formulaire avec chaque montre lors de son envoi pour réparation.

INFORMATIONS DE CONTACT:

NOM _____ DATE _____

ADRESSE _____

VILLE _____ PROV. _____ CODE POSTALE _____

NUMÉRO DE TÉLÉPHONE _____ AUTRE _____

COURRIEL _____

INFORMATIONS DE RÉPARATION:

Marque _____ Style de la montre: Femme _____ homme _____ Numéro de modèle _____

Numéro de série _____ Couleur du boîtier _____ Couleur du bracelet _____

Est-ce que la montre fonctionne? OUI NON

Merci de bien vouloir décrire le problème en détail:

Veillez inclure avec votre réparation le paiement des frais d'expédition et de traitement non remboursables de 25,00 \$, ainsi qu'une copie de votre preuve d'achat. Malheureusement, nous n'acceptons pas le débit Visa.

INFORMATIONS DE PAIEMENT:

Visa Mastercard Amex

Numéro de carte _____ Date d'expiration ____/____

Signature _____

Pour faciliter un délai d'exécution rapide de votre réparation, si vous souhaitez autoriser Time Central à effectuer des réparations d'un montant inférieur à 100,00 CAD (à porter sur la carte de crédit mentionnée ci-dessus), veuillez apposer vos initiales ici _____. Si vous n'autorisez pas, vous serez contacté par un agent du service clientèle avec une estimation (si elle n'est pas sous garantie).

Pour éviter les pertes lors de l'expédition, nous vous recommandons d'assurer votre montre et de demander une signature. Vous êtes responsable de la protection adéquate de la montre pendant le transport. Time Central n'est pas responsable des marchandises perdues ou volées.

Veillez prévoir un délai de 4 à 6 semaines à compter de la date à laquelle nous recevons votre colis pour que votre montre passe par le processus de réparation.